
La comissi� Santos Torroella continuar� tot i que el PSC vol

un «comp�s d«espera«

L'alcalde, Carles Puigdemont, explica que ara caldr� saber qui �s el

dipositari de l'her�ncia i en quines condicions

La Casa Pastors, on l«equip de govern de Girona (CiU)

vol ubicar el fons Santos Torroella.

GIRONA | L.FANALS/T.C.C.

L'equip de govern de Girona (CiU) tirar� endavant la comissi�

informativa sobre el fons d'ar t del cr�tic Rafael Santos Torroella

malgrat que la cap de l'oposici�, Pia Bosch (PSC), ha demanat que

s'obri "un comp�s d'espera" davant la mor t, aquest cap de setmana,

de la v�dua del cr�tic, Maite Bermejo. La comissi� es va crear la

setmana passada despr�s que s'aprov�s una moci� de PSC i PP i

ha de servir per debatre la idone�tat de la compra del fons, que

ascendeix a 3,9 milions d'euros. L'alcalde, Carles Puigdemont (CiU) recorda que la comissi� ja ha establer t un

calendari, ha celebrat la primera reuni� i ha contactat amb exper ts, de manera que no veu motiu ara per

aturar-la. "La comissi� es va aprovar sabent les circumst�ncies en qu� es trobava la v�dua i tots els grups

n'estaven informats", recorda Puigdemont.

La mor t de Bermejo ha ober t un nou escenari en les negociacions per la compra del seu fons d'ar t, en el qual

est� interessat l'equip de govern de Girona i per a la qual cosa est� buscant supor ts entre l'oposici�. Malgrat que

hi havia un acord verbal amb la v�dua, aquest no s'havia formalitzat per escrit i per poder fer-ho CiU necessitava

el supor t del ple, que f ins ara no ha aconseguit.

Puigdemont va explicar ahir que el consistori no desisteix de la idea de comprar el fons, al considerar que �s

bona per a la ciutat, tot i que ara caldr� veure en quina situaci� queda el llegat. "Haurem de saber qui �s el

dipositari de l'her�ncia i en quines condicions", va indicar l'alcalde, que va voler agrair "la consideraci�" que

Bermejo sempre ha tingut amb la ciutat de Girona. Malgrat que la parella no tenia f ills, s� que tenia nebots.

El que s� t� clar el batlle �s que es tirar� endavant la comissi� informativa que es va aprovar en el darrer ple i que

ha de servir per debatre la idone�tat de comprar o no el fons Santos Torroella. "La comissi� es va crear perqu�

l'oposici� volia estudiar la idone�tat de la compra, i aix� es far� perqu� continua essent necess�ria", va indicar

Puigdemont.

En canvi, la cap de l'oposici�, Pia Bosch (PSC), va considerar ahir que cal obrir un "comp�s d'espera" en el

proc�s de decisi� sobre la compra del fons Santos Torroella per una q�esti� de defer�ncia a la fam�lia. "Potser

val la pena esperar uns dies", va indicar. La socialista considera que no s'ha d'aturar el debat de fons que s'ha

ober t sobre q�estions com el turisme cultural, la situaci� de l'ar t contemporani a la ciutat o la reforma de la Casa

Pastors. En canvi, creu que seria "prudent" aparcar per uns dies el debat sobre la compra del fons Santos

Torroella. "El PSC far� el que determini l'alcalde, per� creiem que per prud�ncia i per respecte a la fam�lia

s'hauria de frentar uns dies", va indicar.

L'alcalde, en canvi, es va mostrar "sorpr�s" perqu� el PSC va ser, precisament, un dels par tits que va impulsar la

moci� per a formar la comissi�. "Ara no t� sentit posposar-ho, i em sorpr�n la seva pol�tica err�tica en aquest

tema", va indicar.

Mentrestant, la por taveu del grup municipal del PP, Concepci� Veray, va allunyar-se de la proposta socialista.

Segons la popular, "cal seguir treballant per veure si s'han de comprar els quadres i si hi ha opcions de fer-ho". A

m�s va recordar que "un cop creada la comissi� ha de ser el president, en aquest cas l'alcalde, qui decideixi si



cal replantejar alguna cosa. Nosaltres no li demanarem que faci o deixi de fer res".
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